HKUST Staff Christmas Party 2014 cum HKUST Staff Association 25th...

主旨: HKUST Staff Christmas Party 2014 cum HKUST Staff Association 25th Anniversary / 2014年 科大教職員聖誕聯歡會 暨 科大教職員協會25週年紀念

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 17/11/2014 22:09

到: <staff-association-news-list@ust.hk>

中文版在英文版本之後

#### **HKUST Staff Christmas Party 2014**

cum HKUST Staff Association 25th Anniversary

\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*

Date: 19 December 2014 (Friday)

Time: 12:30 p.m.-2:00 p.m.

Venue: LG7 catering outlet

Program: Buffet, Performances, Lucky draw

### **Ticketing Information**

Ticket price: Staff Association members \$85; Non-members \$105

The seating plan can be viewed in SA website: http://staff.ust.hk/ChristmasParty.html

#### Advance Table Booking method and conditions:

- I Deadline for Advance Table Booking by SA members: 12 noon 28 Nov 2014 (Friday)
- I Please return completed BOOKING FORM (downloadable from <a href="http://staff.ust.hk/ChristmasParty.html">http://staff.ust.hk/ChristmasParty.html</a> ) together with payment by cheque payable to "HKUST Staff Association" by 12 noon 28 Nov. 2014 (Friday).
- I Tables for 4, 8, 12 or 16 persons are available for Advance Table Booking.
- I There should be at least 1 SA member out of every 4 people.
- I Each FORM can only book up to 16 persons.
- I Table of 16 will be located at the two half-circle bench by the bar.
- 1 Table number will be assigned by random draw on 3 Dec 2013 (Tuesday).
- I Booking result and arrangement of ticket collection will be notified by email on 5 December (Friday).

### Open Sale of Remaining Tickets (subject to availability and first-come-first-serve)

Date: 8 Dec 2014 (Monday)

Time: 1:15 pm - 5:00 pm

Venue: Amenities Service Counter (LG3 via lift #6)

Maximum 6 tickets in each purchase per person

Enquiries: email to staff@ust.hk

**HKUST Staff Association** 

# 2014年 科大教職員聖誕聯歡會

# 暨 科大教職員協會25週年紀念

2014教職員聖誕聯歡會

日期: 2014年12月19日(星期五)

時間:下午十二時三十分至二時

地點: LG7飯堂

節目:自助午餐、表演、抽獎 售票詳情:

票價:科大教職員協會會員每位:85元正;非會員每位:105元正

座位表:可於本會網頁預覽http://staff.ust.hk/ChristmasParty.html

# 優先預訂方法:

- 1 預訂截止日期:2014年11月28日(星期五)中午12時
- 」請在截止日期前將填妥的表格(可經http://staff.ust.hk/ChristmasParty.html下載)連同 付款支票(收款方:香港 科技大學教職員協會/HKUST Staff Association)利用校 內郵件遞交至「香港 科技大學教職員協會」收
- 只接受4,8,12及16枱套票優先預訂,每4人須有最少1位科大教職員協會會員)。16人枱位於半圓吧沙發。每份預訂表限購最多16張票。
- 上 枱號將通過隨機分配,抽籤將於12月2日(星期二)下午舉行。
- 預訂結果與取票安排將於2014年12月5日(星期五)以電郵通知。

## 散座票公開發售,如有剩餘,先到先得!

日期:2014年12月8日(星期一)

時間下午一時十五分至二時

地點:163設施服务櫃臺(可經由六號升降機)

 HKUST Staff Christmas Party 2014 cum HKUST Staff Association 25th...

請帶同科大教職員証/科大教職員協會會員証親臨購票 每位教職員限購票。張

查詢:請電郵至"staff@ust.hk"

科大教職員協會

第3頁,共3頁 24/11/2014 14:26